

# Bestyrelsesmøde 01-11-2023

---

## Tilstede

- Jonas Møll
- Lasse Klovborg Madsen
- Jonas Lundberg
- Oda Jystad Jensen
- Lars Lund

## Fraværende

- Mathias Ølgaard
- Jeppe Poder

## Referat

Udarbejdes af Lasse

## Meddelelser

- Nyt venneklub-arrangement skal arrangeres i Aalborg evt. lørdag d. 13 Januar.
  - Møll er tovholder.
- Der er 8 nye tilmeldte til Dommeruddannelsen som afholdes i enten Aalborg eller Århus Crossfit.
  - Møll er tovholder

## Regnskab og Økonomi

- Der skal bestilles nyt udstyr – b.la. nye stænger og hipthrunder
  - Oda er tovholder.

## Nye sager

- Kontingent: der skal betales kontingent hvis man træner i klubben minimum 2 gange om måneden. Skrives i Aask for dummies
  - Lasse er tovholder
- Jeppe kontakter Jonas Bjerre vedr. tidligere gæstetræning og opførsel
- Indkøb af 2 skærme til afholdelse af stævner + 1 skærm til klubben
  - Jeppe er tovholder
- En vision for klubben f.eks. en 2 årig plan for hvor bestyrelsen ser klubben om 2 år og i hvilken retning bestyrelsen gerne ser klubben bevæge sig. Denne inkluderer: Talentudvikling i fokus – fællestræninger x antal gange om måneden, kulturændring i klubben, Facebookopslag vedr. løftere der stiller op til stævner samt resultater, Klubben skal være bedre til at "fejre" løfterne efter endt stævne, "Re-branding af Aask", Indkøb af en Pr. klokke til klubben. Næste bestyrelsesmøde inddrages til at drøfte vision.
  - Møll er tovholder
- Opfølgende Facebookopslag vedr. julefrokost/stævne
  - Møll er tovholder

## Opfølgning

- Indkøb af nyt udstyr: hipthrust
  - o Oda er tovholder
- Chipsystem/kodesystem til fordøren
  - o Jonas snakker med medlem om en mulig løsning – Udsættes til at der er klarhed omkring om Holdsport implementerer løsningen, og til at sagen vedr. mulig overvågning af træningslokale er belyst.
  - o Der afventes afklaring, om løsningen vil fungere.
- Klubben anskaffer videoovervågning.
  - o Møll er tovholder
- Opsætning af påmindelses-skilte vedr. oprydning samt lukning af vinduer og døre
  - o Ølgaard er tovholder. Skal bare printes og hænges op.
- Diskussion vedr. rengøring 2 gange om ugen tages op igen. Kim skal tage stilling til om han vil fortsætte med at gøre rent under de nye forhold ellers undersøges andre muligheder
  - o Jeppe er tovholder
- Falck-kasser er ankommet – skal hænges op f.eks. omkring toilettet.
- Nyt køkken – Lisbeth kontaktes evt. Hjem og Fix fonden søges til materialer. AN-TV-fonden kan evt. også søges.
- Webshop kan launches nu. Der er kommet link hertil. Opslag på Facebook vedr. klub-merch.
  - o Jeppe kontakter Morten vedr. ændring af stævne t-shirt til bomuldsmateriale. Jeppe er tovholder.
- Nye medlemmer af eventudvalget til arrangement af julefrokost.
- Dato for arbejdsdag.

## Stævner

### Generelt:

- Til stævner fremadrettet oprettes der en SoMe-post der inkluderer at poste resultater og resume af stævner på de sociale medier, samt frivillige til at filme løfterne (hvis der er bemanding til det). Tages med i vision.
- Indkøb af kamera til film af løft til stævner, evt. enkelt opslag med antal løftere samt medaljer hertil bedes klubbens løftere om at tagge klubben i deres opslag.
  - o Lasse og Ølgaard er tovholder

## Ansøgninger

## Bordet rundt

## Ris og ros

## Næste møde

Onsdag d. 13 december kl. 19.00